
Výročná správa rady školy pri ZŠ M. Nešpora 2 v Prešove 

za rok 2022 

ÚVOD 

Rada školy pri Základnej škole Mirka Nešpora bola ustanovená v zmysle § 24 zákona č. 

596/2003 Zb. zákonov o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov, vyhlášky MŠ SR č.291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe 

ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom 

zabezpečení, ako aj v súlade s vyhláškou MŠ SR č. 230/2009 Z. z., ktorou sa mení vyhláška MŠ 

SR č. 291/2004 Z. z. s pôsobnosťou v rámci školy, pri ktorej je zriadená. 

I. ZÁKLADNÉ IDENTIFIKAČNÉ ÚDAJE O RADE ŠKOLY 

Názov: Rada školy pri Základnej škole Mirka Nešpora 2 v Prešove 

Adresa: Základná škola, Mirka Nešpora 2, 080 01 Prešov 

Telefón: 051/7710957, 0903 399 502 - kancelária školy 

Email: nespora2@gmail.com 

Zriaďovateľ: Mesto Prešov, MsÚ, Hlavná 73, 080 01 Prešov 

 

Rada školy pri ZŠ Mirka Nešpora v Prešove má 11 členov. Zloženie rady školy k 31. 12. 2022 

bolo nasledovné: 

Mgr. Jaroslava Ďuricová – predsedníčka RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov ZŠ, 

Mgr. Mária Andrejková – podpredsedníčka RŠ, zástupca rodičov, 

Mgr. Tatiana Kandráčová - zástupca pedagogických zamestnancov ZŠ, 

Katarína Majerová - zástupca nepedagogických zamestnancov ZŠ, 

MUDr. Karol Kyslan, PhD. MPH - zástupca rodičov, 

Mgr. Radoslav Koľ – zástupca rodičov, 

Ing. Jana Jačišinová – zástupca rodičov, 

PaedDr. Slávka Čorejová – delegovaný zástupca zriaďovateľa, 

RNDr. Zuzana Bednárová, PhD – delegovaný zástupca zriaďovateľa, 

Lukáš Anderko – delegovaný zástupca zriaďovateľa, 

Bc. Mária Tejiščáková, DiS. - delegovaný zástupca zriaďovateľa. 

 

II. TERMÍNY ZASADNUTÍ RADY ŠKOLY V ROKU 2022 

 V roku 2022 sa uskutočnili 2 zasadnutia: v apríli 2022 a v októbri 2022. Aprílové 

zasadnutie bolo vyhodnocujúcim a zároveň záverečným rokovaním pre šk. rok 2021/2022. 



Naplánované bolo aj zasadnutie v mesiaci jún 2022, z organizačných dôvodov sa však 

neuskutočnilo.   Zasadnutie v novom šk. roku 2022/2023 (v mesiaci október 2022) sa konalo 

hlasovaním per-rollam, a to z dôvodu pracovného vyťaženia členov RŠ i prebiehajúcich 

komunálnych volieb. Obsah októbrového zasadnutia RŠ sa venoval aktuálnej problematike šk. 

roka 2022/2023.  

 Plán zasadnutí rady školy na šk. rok 2022/2023 vypracovala predsedníčka RŠ Jaroslava 

Ďuricová. Ten bol následne prerokovaný a členmi jednohlasne schválený. Členovia RŠ sa 

dohodli v prípade výnimočnej alebo nepriaznivej situácie aj naďalej využívať rokovanie formou 

mailovej komunikácie - prostredníctvom per-rollam.  

Termíny a formy zasadnutia: 

25. 4. 2022 – riadne zasadnutie 

Počet prítomných: 5 

Počet ospravedlnených/neprítomných: 6 

Hostia: Mgr. Jaroslav Bizub – riaditeľ školy, PaedDr. Ľubomíra Mišenková a Mgr. Ladislav 

Klein – zástupcovia riaditeľa školy  

 

18.-26. 10. 2022 – e-mail (hlasovanie per rollam)    

Počet hlasujúcich per rollam: 10 

Nehlasovala: 1 (RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. ) 

Ďalší účastník: Mgr. Jaroslav Bizub – riaditeľ školy 

 

III. PREHĽAD ČINNOSTÍ VYKONÁVANÝCH RADOU ŠKOLY 

 Aprílové zasadnutie školskej rady sa konalo 25. 4. 2022 na pôde Základnej školy Mirka 

Nešpora 2 v Prešove. 

Program zasadnutia: 

1. Úvod, otvorenie 

2. Správa o činnosti školy za 1. polrok  šk. roka 2021/2022 

3. Hospodárenie školy v roku 2021 

4. Návrh rozpočtu školy na rok 2022 

5. Informácia o zápise do 1. ročníka, prehľad podaných prihlášok na SŠ a osemročné 
gymnáziá 

6. Modernizácia a úprava priestorov školy 

7. Organizácia šk. roka 2022/2023 

8. Návrh kandidátov so obecnej školskej rady 



9. Diskusia, rôzne 

10. Uznesenia, záver 
 

 Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ Mgr. Jaroslava Ďuricová, ktorá po privítaní 

prítomných členov i hostí začala rokovanie rady školy.  Všetkým členom rady školy boli zaslané 

dokumenty k zasadnutiu podľa jednotlivých bodov. Na zoznámenie sa s nimi a ich 

preštudovanie mali členovia dostatočný časový priestor, následne sa mali k spomínaným 

materiálom vyjadriť a kontaktovať predsedníčku RŠ o svojich názoroch, pripomienkach 

a doplneniach jednotlivých bodov. Ospravedlnení neprítomní členovia RŠ sa so spomínanými 

dokumentami zoznámili a zaslali svoju spätnú väzbu predsedníčke emailom. V ňom vyjadrili 

svoj súhlas so spomínanými dokumentmi, nemali žiadne otázky či pripomienky k nim. 

 Následne sa slova ujal riaditeľ školy Mgr. Jaroslav Bizub, ktorý stručne zhrnul 

organizáciu a priebeh výchovno-vzdelávacieho procesu počas 1. polroka šk. roka 2021/2022, 

ktorý bol kvôli covidovým opatreniam náročný, ale škola ho zvládla. Škola sa počas 

pandemického obdobia riadila odporúčaniami MŠVVaŠ SR a ÚVZ SR, dodržiavala 

diferencovanejšie pravidlá, ktoré sa viazali na školský semafor a manuál pre školy a školské 

zariadenia. Škola zabezpečovala v čase mimoriadnej situácie prezenčnú i dištančnú formu 

vyučovania. 

 Ekonómka školy, pani Helena Novotná pripravila podklady v dokumente o hospodárení 

školy v r. 2021 - vyčíslila čerpanie finančných prostriedkov v minulom kalendárnom roku  

(rozpočet, príjmy, čerpanie rozpočtu ZŠ, ŠJ, ŠKD, CVČ bazén. Prostredníctvom svojej správy 

ponúkla informácie o návrhu a hospodárení pre rok 2022 (teplo, voda, ohrev, elektrická 

energia, vodné, stočné,...). 

 Predsedníčka RŠ Mgr. Ďuricová informovala o priebehu zápisu do 1. ročníka ZŠ. Ten 

v roku 2022 prebehol v termíne 1. 4. – 30. 4. 2022. Slávnostný zápis s účasťou predškolákov 

a ich zákonných zástupcov sa konal 1. 4. 2022 o 16.00 hod. Zo zapísaných detí boli vytvorené 

tri triedy 1. ročníka.  O podaných prihláškach na SŠ a osemročné gymnáziá informoval riaditeľ 

školy Mgr. Bizub. 

 Z informácie zástupcu riaditeľa školy Mgr. Ladislava Kleina sa členovia rady školy 

dozvedeli o úpravách realizovaných v škole počas uplynulého obdobia. V škole bolo 

vykonaných viacero technických úprav, opráv, modernizovali a skvalitňovali sa učebne, 

podlahy, chodby, i bazén Šťuka. V úpravách a modernizácii sa aj naďalej pokračuje, súčasne je 

škola stále v rekonštrukcii, pokračuje sa v zateplení a ďalších úpravách. 

 Následne bol členom RŠ riaditeľom školy predostretý materiál o organizačnom 

zabezpečení a počtoch žiakov v tomto a budúcom šk. roku. Týkal sa primárneho i nižšieho 

sekundárneho vzdelávania, počtu tried i žiakov. Z uvedených čísel bolo badať nárast žiakov 

o štúdium na tejto ZŠ. Členovia boli ďalej oboznámení s návrhom rozpočtu pre rok 2022, 

príspevkami zákonného zástupcu žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a pedagogicko-

organizačným zabezpečením školy. 

 V meste Prešov je zriadená obecná školská rada (OŠR). Jej činnosť skončila dňom 18. 6. 

2022 a boli vyhlásené nové voľby. Vedúci OŠKaCR Mgr. Igor Hodžia kontaktoval predsedníčku 



RŠ Jaroslavu Ďuricovú a požiadal ju o zaslanie návrhu kandidátov do jej radov. Prítomní 

členovia debatovali o možnostiach a návrhoch kandidátov. Za rodičov kandidovala do OŠR 

Mgr. Mária Andrejková, za riaditeľov škôl riaditeľ školy Mgr. Bizub a za predsedov rád škôl 

predsedníčka RŠ Mgr. Ďuricová.  

 Do OŠR bola následne zvolená 9.6. 2023 Mgr. Ďuricová, stala sa členkou obecnej rady 

školy pre mesto Prešov. V roku 2022 sa uskutočnili dve zasadnutia obecnej rady školy – 

ustanovujúce zasadnutie v mesiaci jún a riadne zasadnutie v mesiaci október 2022.  

 V diskusii zasadnutia RŠ boli prejednávané zo strany členov rady školy tieto témy: 

 ZRŠ, Mgr. Ladislav Klein – využívanie šk. bazénu Šťuka verejnosťou, dopyt o plávanie, 

 ZRŠ, PaedDr. Ľubomíra Mišenková – výchovno-vzdelávací proces počas „covidového“ 
obdobia, online vyučovanie, 

 Ing. Jana Jačišinová – obdiv a pochvala vedeniu školy za modernizáciu priestorov, 
využívanie IKT, prezentáciu školy verejnosti a napredovanie školy kvalitou výuky, 
modernizáciou priestorov i dobré hospodárenie, 

 Vedúca ŠJ, Katarína Majerová – akcia Deň mlieka, stravovacie služby, 

 Mgr. Jaroslava Ďuricová – uznanie vedeniu školy za realizáciu pohybových aktivít, ktoré 
ponúka a zabezpečuje pre svojich žiakov – korčuľovanie, fyzioterapiu v podobe 
zdravotných cvičení pre 1. stupeň, plávanie, lyžiarske kurzy, letné a zimné školy 
v prírode, športové olympiády a súťaže, ozdravné pobyty v zahraničí – ktoré po 
dvojročnej pauze opäť dostávajú zelenú, 

 Riaditeľ školy Mgr. Jaroslav Bizub informoval prítomných o projekte k zatepleniu 
budovy školy, 

 Mgr. Mária Andrejková – revitalizáciu školského ihriska.  
 

Všetky body zasadnutia boli hlasovaním členmi RŠ schválené, následne bola zo zasadnutia 

vyhotovená písomná zápisnica. 

 Druhé, októbrové zasadnutie rady školy bolo realizované hlasovaním per-rollam 

v termíne 18. – 26. 10. 2022. Stalo sa tak z dôvodu pracovného vyťaženia členov RŠ 

i prebiehajúcich komunálnych volieb. Dvaja členovia boli ospravedlnení zo zdravotných 

dôvodov. Nakoľko však bolo nutné schvaľovať pedagogickú dokumentáciu a ďalšie dokumenty 

k chodu školy pre nový šk. rok 2022/2023, predsedníčka rady školy Mgr. Jaroslava Ďuricová 

využila mailovú komunikáciu a hlasovanie per-rollam. 

Program zasadnutia: 

1. Úvod 

2. Prerokovanie a pripomienkovanie návrhu plánu zasadnutí rady školy na šk. rok 

2022/2023 

3. Prerokovanie a pripomienkovanie dokumentov školy 

- Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 
2021/2022 

- Organizácia šk. roka 2022/2023 



- Plán práce školy na šk. rok 2022/2023, Školský vzdelávací program ISCED I a ISCED 
II 

- Výchovný program ŠKD, program činnosti CVČ 
- Metodické orgány a poverenia funkciami 
- Čerpanie finančných prostriedkov za obdobie 1 - 9/2022 

 
4. Podnety a návrhy členov rady školy 

5. Uznesenia, záver 
 

V úvode prvého mailu zo dňa 18. 10. 2022 predsedníčka rady školy Mgr. Jaroslava 

Ďuricová pozdravila všetkých členov rady školy a zaslala im k preštudovaniu materiály týkajúce 

sa chodu školy, ktoré obdržala od riaditeľa školy Mgr. Jaroslava Bizuba. Po ich preštudovaní sa 

malo konať riadne zasadnutie v ZŠ M. Nešpora. Po následnej odpovedi ôsmich členov RŠ, ktorí 

sa zo zdravotných a pracovných dôvodov nemohli v stanovenom termíne zúčastniť riadneho 

zasadnutia, predsedníčka sa rozhodla zorganizovať zasadnutie rady školy formou hlasovania 

per-rollam, nakoľko bolo nutné odsúhlasiť a schváliť jednotlivé školské dokumenty.  

Všetkým členom RŠ bol opätovne zaslaný dňa 23. 10. 2022 mail s možnosťou 

vyjadrenia sa k jednotlivým došlým dokumentom a následne aj o ich zahlasovanie /schválenie 

či pripomienkovanie a doplnenie. 

 Mgr. Ďuricová predstavila členom návrh plánu zasadnutí rady školy pre šk. rok 

2022/2023. Rada školy zasadne podľa programu celkovo 3-krát, v mesiacoch október 2022, 

marec 2023 a jún 2023. Jednotlivé zasadnutia sa budú riadiť plánovaným programom, 

v prípade potreby budú doplnené o aktuálne body.  

Členovia rady školy mali možnosť preštudovať si došlé dokumenty k organizácii školy a 

v prípade potreby ich mohli pripomienkovať. V jednotlivých materiáloch boli podrobne 

spracované údaje k jednotlivým témam:  

- Organizačné zabezpečenie školského roka 2022/2023 

- Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za šk. 
rok 2021/2022 +  prílohy k správe 

- Plán práce školy na šk. rok 2022/2023 

- Metodické orgány a poverenia funkciami 
- Inovovaný školský vzdelávací program (iŠkVP)  ISCED I, ISCED II 
- Personálne obsadenie v šk. roku 2022/2023 

- Predbežný záujem o školské akcie v šk. roku 2022/2023 

- Plán CVČ v šk. roku 2022/2023 

- Výchovný program ŠKD v šk. roku 2022/2023 

- Projekty prebiehajúce v šk. roku 2022/2023 

- Triednictvo a správcovstvo zbierok v šk. roku 2022/202 

- Úväzky učiteľov v šk. roku 2022/2023 

- Záznam o platnosti a revidovaní ŠkVP v šk. roku 2022/2023 

 



 Všetky zaslané materiály pred zaslaním predsedníčka RŠ prekonzultovala s riaditeľom 
školy Mgr. Jaroslavom Bizubom.  Členovia rady školy zaslali Mgr. Ďuricovej spätnú odpoveď 
s tým, že sa so zaslanými dokumentami oboznámili. Na preštudovanie a pripomienkovanie 
materiálov mali 9 dní. Členovia rady školy potvrdili spätnou väzbou, že vzali dokumenty na 
vedomie, preštudovali si ich a nemali k nim žiadne výhrady a pripomienky. Členka RŠ p. 
Bednárová sa do hlasovania nezapojila a neodpovedala na žiaden z mailov – pravdepodobne 
z dôvodu prebiehajúcich komunálnych volieb, v ktorých kandidovala na post primátorky 
mesta Prešov.  

 Hlasovanie „per rollam“ bolo ukončené poslednou mailovou správou dňa 25. 10. 2022.  

Všetky body zasadnutia boli hlasovaním per rollam schválené. Rada školy vzala na vedomie 

všetky zaslané príspevky a dokumenty a schválila plán zasadnutí RŠ ako aj všetky body 

zasadnutia. Vedúca MZ následne zo zasadnutia per-rollam vyhotovila písomnú zápisnicu.  

  

IV. ZÁVEREČNÉ ZHODNOTENIE ČINNOSTI RADY ŠKOLY 

 Rada školy pri Základnej škole Mirka Nešpora 2 v Prešove dokázala aj v roku 2022 

zrealizovať svoje aktivity v spolupráci s vedením školy, so zriaďovateľom a v úzkej spolupráci 

s rodičmi žiakov ako aj so zamestnancami školy. Rada školy nemusela v danom roku riešiť 

žiadne sťažnosti, podnety a žiadosti.  

 Rada školy bude aj naďalej presadzovať verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, 

pedagogických pracovníkov a ostatných zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania, 

plniť funkciu verejnej kontroly, posudzovať a vyjadrovať sa k činnosti a chodu školy z pohľadu 

školskej problematiky a plniť všetky úlohy, ktoré vyplývajú z plánu i štatútu rady školy. 

 

 

 

 

 

 

V Prešove 23. 1. 2023  Mgr. Jaroslava Ďuricová 

       predsedníčka rady školy 

 


